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Ministrul Sănătăţii, Sorina Pintea, a afirmat miercuri, la Târgu Jiu, că gradul de satisfacţie
al pacienţilor nu a crescut odată cu creşterea salariilor personalului medical şi că acest
lucru era previzibil.

"Nu, gradul de satisfacţie nu a crescut în măsura în care au crescut salariile. Dar era un lucru
previzibil. Va fi nevoie de o perioadă de timp să renunţăm la plăţi informale, să renunţăm la
comportament de un anumit tip. Ba dimpotrivă, a fost o perioadă, noi avem un barometru prin
care măsurăm chestionarul de feedback, în care gradul de satisfacţie chiar scăzuse faţă de
perioada anterioară", a declarat Sorina Pintea, răspunzând unei întrebări privind gradul de
mulţumire a pacienţilor după ce au fost crescute salariile în Sănătate.

Ministrul a subliniat că trebuie să se renunţe la plăţile informale.

Ministrul Sănătăţii a ajuns marţi seara la Târgu Jiu pentru a efectua, alături de Corpul de Control
al Ministerului, verificări la Spitalul Judeţean de Urgenţă. AGERPRES
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